
Vragen en toezeggingen raad 3 juni 2019. 

 

 

Vragenhalfuur 

Wethouder Haagsma zegt toe de mondelinge vragen van de Politieke Unie over de 

uitspraak van de Raad van State inzake haar uitspraak over het PAS, zo spoedig als 

mogelijk schriftelijk te beantwoorden. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Aanschaf hoogwaardig meubilair 

Burgemeester Bouman zegt m.b.t. het beschikbare budget toe dat, wanneer het met 

minder kan, er ook minder geld aangewend zal worden voor de aanschaf én dat de 

budgetten niet per definitie uitgenut zullen worden. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Uitvoeringsplan duurzaamheid 2019 

Wethouder Simonse zegt toe dat er in het uitvoeringsprogramma duurzaamheid geen 

punten aan de orde zullen zijn waardoor de inkomensverschillen vergroot dan wel 

verkleind worden. 

Reactie college/tijdpad: 

Bij de uitvoering van de relevante actiepunten van het uitvoeringsprogramma zal 

betaalbaarheid en het uitgangspunt dat iedereen mee moet kunnen doen steeds een 

aandachtspunt zijn. 

Het Netwerk Noordoostpolder Energieneutraal en woningbouwvereniging Mercatus zijn 2 

belangrijke partijen, die betrokken zijn bij de uitvoering van het uitvoeringsprogramma. 

Beide partijen hebben betaalbaarheid van de energietransitie voor iedereen hoog in het 

vaandel. 

 

2025 energieneutraal 

Wethouder Simonse (opnieuw) toe dat het college niet gaat tornen aan de doelstelling 

om in 2025 als gemeentelijke organisatie energieneutraal te zijn. 

Reactie college/tijdpad: 

In 2020 zal een stand van zaken worden opgesteld om te bepalen hoever de gemeente 

staat in haar ambitie in 2025 energieneutraal te zijn. Er zal dan ook gekeken worden 

welke (technische) mogelijkheden de gemeente heeft om energieneutraliteit te bereiken 

in 2025. 

 

Schulddienstverlening 

Wethouder Uitdewilligen zegt, m.b.t. de sociaal raadslieden, toe dat personen die 

beschikken over financieel-juridische kennis een plek krijgen in de schulddienstverlening 

en dat er nu uitgezocht wordt hoe/waar zij een plaats krijgen in het te vormen traject 

naar één loket. 

Reactie college/tijdpad: 

In het ontwikkelproces van het loket wordt onderzocht hoe de financieel en 

juridische kennis geborgd wordt. In september wordt een 

informatiebijeenkomst georganiseerd voor de gemeenteraad over het loket. 

 


